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بي توجهي به صنعت گوهرسنگ هاي زينتي 
رئيس اتحاديه فيروزه و عقيق تراشي کشور گفت: دعواي بين اتحاديه 
طلا ونقره وسنگ هاي زينتي موجب مغفول ماندن صنعت نقره تراشي 
و توجه به گوهرس��نگ هاي باارزش در کش��ور ش��ده است.عبدالحميد 
رحيمي مقدم در گفتگو با باشگاه خبرنگاران گفت:ما در سال 65 توليدات 
با عيار بالا و مرغوب داشتيم که همه کار دست هنرمندان وصنعتکاران 
داخلي بود.وي افزود:اما در سال هاي گذشته صنعت نقره و گوهرسنگ 
ايراني رو به افول گذاش��ته اس��ت زيرا واردات نقره قاچاق از کشورهاي 
تايوان وتايلند آسان وارزان بوده و افراد سودجو از هندوستان سنگ هاي 
تراشيده وارد مي کنند.رحيمي مقدم با اشاره به تشکيل اولين اتحاديه در 
حوزه گوهرسنگ در سال 47،تصريح کرد:دعواي بين اتحاديه طلا ونقره 
وس��نگ هاي زينتي موجب مغفول ماندن صنعت نقره تراش��ي و توجه 
به گوهرسنگ هاي باارزش در کشور شده است.وي با تاکيد بر انتخاب 
مش��هد بعنوان پايتخت گوهرس��نگ جهاني ،تاکيد کرد:بايد با تسهيل 
شرايط براي توليدکننده داخلي در حوزه ساخت نقره و گوهرسنگ هاي 
ايراني ،به احياي اين صنعت کمک کنيم و ايران بتواند جايگاه سابق خود 

را در جهان در اين هنر و صنعت ملي دوباره بازيابي کند.

اصناف سنتي با تکنولوژي نوين همراه شوند
نايب رئيس اتاق اصناف تهران و رئيس اتحاديه اتوس��رويس با بيان 
اينکه اکثر قشر اصناف سنتي هستند،گفت: تغيير نظام توزيعي در دنيا با 
سرعت بالايي همراه است؛ در ايران اين حرکت آغاز شده و براي ورود 
به اين بخش گام هايي برداشته شده و اصناف نيز بايد با اين مسير همراه 
شوند.عليرضا راسي افزود: در سال هاي گذشته تلفن هاي همراه تا اين 
حد کاربرد نداشتند اما امروز شاهد هستيم که با همين تلفن هاي همراه 
مي توان تمام کارهاي روزمره را انجام داد و اين يعني همراه ش��دن با 
تکنولوژي و در عرصه تجارت نيز همين گونه است و امروز شاهد رشد 
تجارت در دنيا هستيم که در اين راستا اصناف سنتي نيز بايد به روز شوند.
نايب رئيس اتاق اصناف تهران گفت: در همه جاي دنيا هميشه شروع 
تغييرات در ابتدا با مقاومت هايي همراه مي ش��ود اما مقاومت در مقابل 
تغيير تنها به ضرر ما خواهد بود لذا براي وارد شدن به دنياي تجارت و 
کسب وکارهاي نوين بايد از جوانترها که تحصيلات دانشگاهي دارند، 

کمک بگيريم و علم روز را بومي سازي کنيم.

صادرات مرغ و تخم مرغ همچنان بي رمق است
رئيس هيات مديره اتحاديه مرغ تخم گذار استان تهران در اين خصوص 
اظهار داشت: طي چند ماه اخير تنها 3 هزار تن تخم مرغ به بازارهاي 
هدف صادر شده که ميزان قابل توجهي نيست.ناصر نبي پور در گفتگو با 
باشگاه خبرنگاران با اشاره به اينکه امکان رقابت با رقبا در بازارهاي هدف 
امکان پذير نيست، افزود: تا زمانيکه جايزه صادراتي به صادرکنندگان 
اختصاص نيابد اين وضعيت همچنان ادامه دارد.نبي پور ادامه داد: ترکيه 
نرخ تخم مرغ خود را هفتگي اعلام مي کند، اين در حالي است که اين 
نرخ در کشور ما روزانه متفاوت است از اين رو به سبب نبود مزيت قيمتي 
بازارهاي هدف خود را از دست داده ايم.رئيس هيات مديره اتحاديه مرغ 
تخم گذار اس��تان تهران با اش��اره به اينکه مبلغي تحت عنوان مش��وق 
صادراتي در اختيار تجار قرار نگرفته اس��ت، تصريح کرد: دولت براي 
صادرات هر کيلو تخم مرغ حداقل بايد 500 تومان به صادرکنندگان 

پرداخت نمايد، در غير اين صورت نبايد به صادرات فکر کنيم.

پيشخوان

اقتصاد
فاز س��وم ش��بکه ملي اطلاعات در بيس��ت و سومين نمايشگاه 
الکامپ با حضور وزير ارتباطات و ساير مسوولان حوزه فناوري 
اطلاعات کشور رونمايي شد. شبکه ملي اطلاعات در 3 فازبندي 
در تاريخ ش��هريور٩5، بهمن ٩5 و مرداد ٩6 پياده س��ازي و به 
بهره برداري رس��يد. اين پروژه مطابق با مصوبه ش��وراي عالي 
فضاي مجازي و الزامات برنامه پنجم توسعه اجرايي شده است. 
تفکيک ترافيک خارج و داخل و پياده س��ازي ش��بکه اي امن، 
پايدار، پهن باند و داراي موبيليتي با مديريت مس��تقل و امکان 
عرضه خدمات محتواي بومي از جمله الزامات عملياتي ش��دن 
شبکه ملي اطلاعات عنوان شده است. محمود واعظي در اين 
مراس��م با اش��اره به مصوبه کمسيون تنظيم مقررات ارتباطات 
درباره اينترنت نامحدود اعلام کرد: در کميسيون تنظيم مقررات 
دو مصوب��ه داش��تيم. در مصوب��ه اول ارتباط بين زيرس��اخت و 
مخابرات با شرکت هاي FCP را ساماندهي کرديم و در مصوبه 
دوم ني��ز درب��اره  تعرف��ه و مصرف اينترنت تصميم گرفتيم.  وي 
درباره  مصوبه سازمان در راستاي ارائه اينترنت نامحدود گفت: 
هر روز شاهديم رسانه ها درباره کم فروشي مخابرات و FCP ها 
مي نويس��ند. اما ما بارها اعلام کرديم، اين تصور به اين دليل 
اس��ت ک��ه اس��تفاده از ويديو حجم زي��ادي مي گيرد. به همين 
دليل به جاي اينکه به مردم حجم بفروشيم، اتصال اينترنت را 
تس��ريع کرديم تا مردم براي نيازمندي هاي خود، س��رعت مورد 
نيازشان را خريداري کنند. او با بيان اينکه سرعت در شبکه هاي 
ملي اطلاعات محدويت ندارد گفت: در اين راس��تا محدوديتي 
که همواره براي س��رعت وجود داش��ت را برداش��تيم. همچنين 
ب��ا افزاي��ش »مراکز تبادل داده« ب��ه هفت عدد، اين کار انجام 
گرفته اس��ت.  وي گفت: بر اس��اس سيس��تمي که اکنون وجود 
دارد، هر کس از محتواي داخل استفاده کند، 50 درصد اينترنت 
بين الملل را مي پردازد زيرا ما بر اس��اس محاس��به اي که انجام 
داده ايم، متوجه شديم پولي که براي اين اتصال بايد داده شود 

همين 50 درصد است.
گلايه از قوه قضاييه ���

وي با اشاره به فعاليت کسب و کارهاي اينترنتي در بستر شبکه 
ملي اطلاعات گفت: چهار سال پيش تصور نمي کرديم کسب و 

کارهاي اينرنتي به اين گونه پيشرفت کندن در شرايطي که در 
سال ٩4، ۸0 استارت اپ و در سال ٩5 تعداد ۲۲0 استارت اپ در 
الکامپ بودند، امسال شاهديم در سالن الکامپ استار، 450 گروه 
جوان با ايده هاي بس��يار خوب، ش��رکت هاي خود را راه اندازي 
کردن��د. او ب��ا بي��ان اينکه فضاي فن��اوري اطلاعات اکنون در 
دست جوانان و فارغ التحصيلان است اظهار کرد: سرمايه اين 
ش��رکت ها اعتماد مردم و خدمات لحظه اي به آنهاس��ت و ما از 
معاون قوه قضاييه که در اين مراس��م حضور دارد، مي خواهيم 
گلايه شرکت ها را به اين قوه منتقل کند زيرا زماني که اين کسب 
و کارها و ش��رکت هاي فين تک ناگهان فيلتر مي ش��ود، اعتماد 

مردم به آنها سلب شده و کل سرمايه آنها نابود مي شود.
وي با بيان اينکه اکنون زيرس��اخت هاي لازم انجام ش��ده است 
گف��ت: در ح��ال حاضر بخ��ش خصوصي و جوانان به اين حوزه 
روي آورده اند و از اين جا به بعد نوبت حاکميت، دولت، شوراي 

عالي فضاي مجازي، مجلس و قوه قضاييه است. ما بايد کسب  و 
کارهاي الکترونيک را به رسميت بشناسيم و قوانين و مصوبات را 
بر اساس فعاليت  آنها ايجاد کنيم. نمي توان رفتاري که با کسب 
و کارهاي سنتي داشتيم را براي پلت فورم ها نيز اعمال کنيم.

وي با بيان اينکه بايد به فضاي کس��ب و کارهاي الکترونيکي 
عنايت ويژه داش��ته و به آنها اعتماد کنيم افزود: س��ال گذش��ته 
صد هزار ش��غل در حوزه آي س��ي تي از طريق کس��ب  و کارها و 
در بس��تر ش��بکه ملي اطلاعات ايجاد کرديم و بنا داريم امسال 
اين عدد را به ۱30 هزار برسانيم مشروط بر اينکه همه تحقق 
اين کار کمک کنند. وي با تاکيد بر فراهم شدن زيرساخت هاي 
شبکه ملي اطلاعات اظهار کرد: ما ديگر از نظر زيرساخت نگراني 
نداريم، تنها مش��کلات کوچکي در بخش دسترس��ي و ش��بکه 
اتصال وجود دارد که اميدواريم با برنامه ريزي شرکت مخابرات 

و بعضي از FCP ها حل شود.

��� راه اندازي شبکه ملي اطلاعات بر زمين مانده بود
وزير ارتباطات با اشاره به شبکه ملي اطلاعات به عنوان اولويت 
اصلي وزارت ارتباطات و فناوري اطلاعات گفت: چهار س��ال 
پيش که به وزارت ارتباطات آمديم، متوجه شدم عقب هستيم 
و تصميم گرفتيم در اين حوزه توسعه پيدا کنيم. تصميم دوم ما 
نيز درباره کار بر زمين مانده ش��بکه ملي اطلاعات بود که هم 
دربرنامه چهارم و پنجم توسعه وحکم رهبري در تشکل شوراي 
عالي مجازي به آن تاکيد ش��ده بود، بنابر اين تصميم گرفتيم 

مهمترين پروژه وزارت خانه شبکه ملي اطلاعات باشد.
 ip وي ادامه داد: ما متوجه شديم تا زماني که شبکه ملي انتقال و
کشور را توسعه ندهيم نمي توانيم به توسعه شبکه ملي اطلاعات 
بپردازيم به همين دليل به توسعه اين کار اقدام کرديم تا مردم و 
دستگاه ها بتوانند از محتوا و خدمات شبکه متناسب با نيازهاي خود 
استفاده کنند. او با تاکيد بر پيشرفت هاي انجام شده در راستاي 
افزايش زيرس��اخت ها گفت: آنچه از ابتدا در ايران براي ش��بکه 
انتقال انجام شده بود که حدود ٩00 گيگابيت بود، از ابتداي دولت 
يازدهم افزايش ۱۱ برابري داشت. همچنين شبکه آي تي کشور 
که 6۲4 گيگابيت بر ثانيه بود امروز ۱6 برابر ش��ده اس��ت. وي با 
اشاره به راه اندازي سامانه دسترسي آزاد به اطلاعات و همچنين 
شبکه علمي کشور گفت: دانشگاه ها استقبال خوبي از شبکه ملي 
اطلاعات کشور کردند و اينکه خدمتي داشته باشيم که جوانان از 
آن استفاده کنند بسيار خوب است. همچنين شکبه سلامت کشور، 
ثبت احوال نيز از ديگر خدمات دستگاه هاست که از امروز برروي 

شبکه ملي اطلاعات قرار گرفته و به بلوغ مي رسد.
روند دولت الکترونيک مشابه با شبکه ملي اطلاعات ���

وي با اشاره به راه اندازي دولت الکترونيک اظهار کرد: ما قصد 
داريم همان روندي که براي شبکه ملي اطلاعات داشتيم را براي 
دولت الکترونيکي طي کنيم، بدين ترتيب با راه اندازي فاز اول 
آن در هفته آينده، فاز دوم و سوم آن نيز تا پايان دولت دوازدهم 
به پايان مي رسد. وزير ارتباطات خاطر نشان کرد در حال حاضر 
بين بخش خصوصي و دانش��گاه ها و مراکز تحقيقاتي و دولت 
ي��ک مثل��ث همکاري ايجاد ش��د و اميدواريم که اين همکاري 

ادامه يابد تا بتوانيم به نيازهاي مردم رسيدگي کنيم.

با جایگزینی اینترنت نامحدود و افتتاح شبکه ملی اطلاعات رقم خورد؛

تحول در عرصه ارتباطات و اطلاعات

اجراي برنامه جامع صندوق خسارت هاي بدني
عبدالناص��ر همت��ي رييس کل بيم��ه مرکزي 
خواس��تار ادام��ه اجراي برنام��ه جامع و هدفمند 

صندوق تامين خسارت هاي بدني شد.
ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نق��ل از ايبنِا، 
عبدالناص��ر همت��ي در مجمع صن��دوق تامين 
خس��ارت هاي بدني با اش��اره به سابقه صندوق 
تأمين خس��ارت هاي بدن��ي و تمهيدات صورت 
گرفته مطابق با ارزيابي نتايج عملکردي بر اس��اس برنامه جامع و هدفمند تبيين  ش��ده 
توسط هيأت نظارت و مدير صندوق، خواستار ادامه اجراي برنامه هاي مذکور در راستاي 
دستيابي کامل به استراتژي هاي تدويني که بسيار مؤثر و مناسب است و همچنين افزايش 

تعاملات گسترده تر با بيمه مرکزي ايران به عنوان متولي صنعت بيمه شد.
رييس کل بيمه مرکزي اظهارداشت: حقيقتا امروز بيش از هر زمان ديگري شاهد اتصال 
بين صنعت بيمه و صندوق هستيم و نتيجه اين موضوع خدمات رساني بيشتر به مردم و 

افزايش اعتماد عموم به دولت و هيأت حاکمه کشور خواهد بود.

گام هاي استوار صنعت بيمه 
گام هاي اس��توار و هماهنگ صنعت بيمه کشور 
با هم افزايي ميان مديران ارش��د صنعت بيمه و 
صناي��ع خودروي��ي در راس��تاي حف��ظ حقوق 

بيمه گذاران برداشته شده است. 
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تج��ارت ب��ه نق��ل از 
روابط عمومي بيمه کوث��ر؛ مديرعامل ش��رکت 
بيمه کوثر در جلسه شوراي راهبردي مديران که 
باحضور معاونان و مديران ارشد شرکت برگزار شد، ضمن بيان مطلب فوق، تصريح کرد: 
اقدام بيمه مرکزي در هماهنگ عمل کردن انعقاد قرارداد صدور بيمه نامه شخص ثالث 

بين شرکت هاي بيمه و خودروسازان بسيار درست بوده است.
مجيد مشعلچي فيروز آبادي نفع مردم در بالاترين سطح را يکي از نتايج تقويت ارتباط 
ميان دو صنعت بيمه و خودروسازي برشمرد و گفت: با مديريت دکتر عبدالناصر همتي، 
رييس بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران و مهندس هاشم يکه زارع، مديرعامل ايران 
خودرو، نقش فروش بيمه ها تقويت ش��ده و با هم افزايي مديران ارش��د دو صنعت کش��ور 
امروز ش��اهد هس��تيم که از ابتداي س��ال جاري تاکنون تمامي شرکت هاي بيمه و صنعت 

خودرو کشور در مسير همکاري براساس نفع مردم گام برمي دارند.
وي ياداورشد: در سال٩5 تقريبا بيشترين سهم صدور بيمه نامه خودروهاي صفر کيلومتر 
ايران خودرو متعلق به شرکت بيمه کوثر بوده است که در راستاي اين هماهنگي ارزشمند 
بين بيمه مرکزي و شرکت ايران خودرو، اين روند به يک سازوکار منسجم تر با مشارکت 

تمامي شرکت هاي بيمه و ايران خودرو تبديل شد.
مديرعام��ل ش��رکت بيمه کوث��ر تاکيد دکت��ر عبدالناصر همتي بر مديريت ريس��ک در 
ش��رکت هاي بيمه را عامل کاهش دغدغه و افزايش آرامش فعالان اقتصادي دانس��ت و 
خاطرنشان کرد: شرکت بيمه کوثر با راه اندازي کميته مديريت ريسک در شرکت و برگزاري 
هماي��ش مديري��ت ريس��ک در حوزه هاي مختلف و بهره من��دي از توان علمي نيروهاي  
 متخصص صنعت بيمه کش��ور توانس��ت در راس��تاي کاهش خس��ارت هاي شرکت گام

 بردارد.
مجيد مش��علچي فيروزآبادي با بيان اينکه دس��تور رييس بيمه مرکزي مبني بر افزايش 
هم��کاري و تعامل ميان س��ازمان هاي حسابرس��ي، بورس��ي و ماليات��ي با بيمه مرکزي 
و ش��رکت هاي بيم��ه و تس��ريع در اجراي��ي ش��دن مق��رارت "IFRS" باع��ث افزايش 
اعتم��اد س��هام داران و بيمه گ��ذاران مي ش��ود، تصريح ک��رد: با حماي��ت و نظارت بيمه 
مرکزي گزارش��گري مالي ش��رکت هاي بيمه مطابق با اس��تاندارد بين المللي صورت 
 گرفت��ه اس��ت و زمينه ه��اي جل��ب اعتم��اد آحاد جامع��ه به صنعت بيم��ه فراهم خواهد 

شد.
وي اف��زود: تاکي��د اي��ن نه��اد ناظر بر صنعت بيمه درباره ذخاير معوق ش��رکت هاي بيمه 
در طولاني مدت صنعت را از درگير ش��دن با بي نظمي مالي و س��لب اعتماد مردم نجات 

خواهد داد.
مديرعامل بيمه کوثر گفت: توسعه امور نظارتي و همچنين طراحي و راه اندازي سامانه هاي 
نظارتي در بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران يکي از تحولات بزرگ در صنعت بيمه 

کشور مي باشد.
مجيد مشعلچي فيروزآبادي ابلاغ عبدالناصر همتي مبني بر اجرايي شدن طرح "ب مثل 
بيمه" در سراس��ر کش��ور را عامل توس��عه فرهنگ بيمه، افزايش ضريب نفوذ بيمه و در 

نهايت رفاه اجتماعي عموم جامعه دانست و اظهارکرد: مديران، کارشناسان صنعت بيمه 
و اعضاي ش��بکه فروش نيز مي توانند باحضور در مجامع، گردهمايي ها و حتي جلس��ات 
به معرفي خدمات بيمه و مزاياي آن بپردازند و در راستاي توسعه فرهنگ و ايجاد امنيت 

در آحاد جامعه نقش موثري را ايفا کنند.
وي گفت: هرچند در ماه هاي اخير پس از انتخابات باشکوه ۲٩ارديبهشت سال جاري که 
نشان از بلوغ و بالندگي مردم سالاري ديني در نظام مقدس جمهوري اسلامي بود، شايعات 
و گمانه زني هايي درخصوص آينده شغلي دکتر عبدالناصر همتي شنيده مي شود، به طور 
حتم حضور وي در هر عرصه و صنعتي مي تواند به شفافيت، نظم  بخشي، اعتمادافزايي 
مردم، س��هام داران و ذي نفعان به آن صنعت و حاکميت منجر مي  ش��ود. ليکن فقدان 
احتمال��ي اي��ن مدي��ر راهب��ردي براي صنعت بيمه که در حال گذر به دوران تثبيت و بلوغ 

است، سخت و دشوار خواهد بود.

فروش آرامش و اطمينان
 به خانواده هاي ايراني و کمک به اقتصاد ملي

در جلس��ه مجم��ع عمومي عادي س��الانه ، 3۱ 
تيرماه ۱3٩6، پيش از ورود به دس��تور جلس��ه 
مجم��ع عمومي عادي س��الانه ش��رکت بيمه 
زندگ��ي خاورميان��ه، آقاي دکت��ر امين، رئيس 
محت��رم هيأت مديره ش��رکت، در مورد صنعت 
بيم��ه و نقش ش��رکت بيمه زندگ��ي خاورميانه 
س��خناني بي��ان ک��رد که مش��روح آن در ادامه 

مي آيد:
بس��م الله الرحمن الرحيم. من قبل از ورود به دس��تور جلس��ه، نکاتي را در مورد ش��رکت و 

صنعت بيمه خدمت شما عزيزان عرض مي کنم.
ايده تش��کيل ش��رکت از س��ال ۱3۸۸ با پي گيري دکتر پرويز عقيلي کرماني آغاز ش��د که 
س��رانجام در دي ماه ۱3٩5 موفق ش��ديم ش��رکت را به ثبت برس��انيم و مجوز فعاليت را 
در بهم��ن م��اه ۱3٩5 درياف��ت کني��م و کار خود را با جذب نيرو و خريد و پياده س��ازي نرم 

افزار آغاز کنيم.
اندازه بازاري که اين شرکت وارد آن شده در حال حاضر چيزي در حدود 4 هزار ميليارد 
تومان است. يعني از نزديک به ۲۸ هزار ميليارد تومان حق بيمه توليدي کل بازار بيمه، 

حدود ۱4 درصد آن بيمه هاي زندگي است.
رش��د بازار بيمه در س��ال ٩5 چيزي حدود ۲۲.5 درصد بوده ولي رش��د بيمه هاي عمر و 

زندگي چيزي حدود 37 درصد بوده است.
در س��ال ۱3٩5 حدود 3 ميليون بيمه نامه عمر صادر ش��ده که ميانگين حق بيمه به ازاي 
هر بيمه نامه چيزي در حدود يک ميليون دويست هزار تومان بوده است. اين سهمِ حدود 
۱4 درصدي، در پنج س��ال گذش��ته کمتر از چهار درصد بوده اس��ت. يعني اگر به اين روند 
نگاه کنيم، مي بينيم که بازاري رو به رش��د اس��ت. بازاري که ميانگين اندازه آن در دنيا 
چيزي حدود 60 درصد است. يعني حق بيمه هاي عمر 60 درصد کل بازار بيمه را شامل 
مي شود. بنابراين اگر ما خود را با کشورهاي هم تراز مقايسه کنيم، مي بينيم که چاره اي 

جز طي مسيري که آنها رفته اند، نداريم. 
يعني در ايران پوشش هايي را براي ايجاد اطمينان نسبت به آينده و کاهش مخاطرات 
مالي بايد ايجاد کنيم. بديل بيمه هاي عمر در ايران، تأمين اجتماعي است که گستردگي 
بسياري دارد ولي با عمق بسيار کم. از نتايج اين عمق کم، مسأله بازنشستگاني است که 

قادر به تأمين زندگي شان با حقوق بازنشستگي نيستند.
 بديل و جايگزيني که مي تواند از اين وضعيت، شاغلين فعلي را رهايي بدهد، بيمه هاي عمر 
است. اکثر کشورهاي دنيا در مراحلي اين مسير را طي کرده اند. بعضي ها معتقدند که کشور 
بايد درآمد سرانه بالايي داشته باشد که مردم به سراغ بيمه  هاي عمر بروند، در حاليکه وقتي 
درآمد پايين تر است نياز به تأمين آينده بيشتر است. بيشترين ضريب نفوذ بيمه هاي عمر در 
هندوستان و بنگلادش و پاکستان است که نشان مي دهد بحث درآمد سرانه تعيين کننده 
 نيست بلکه نااطميناني نسبت به آينده است که مشخص مي کند چه بيمه هايي افق روشن تري

 دارند.
خوش��بختانه در قانون برنامه شش��م توس��عه بس��تر حمايتي نيز تعريف شده است. يعني 
مجلس به دولت تکليف کرده که بايد بيمه هاي زندگي توسعه پيدا بکند و اگر ما فرض 
کنيم که ضريب نفوذ بيمه در پايان برنامه به پنج درصد برسد يعني تقريبا ۲.5 برابر شود، 
س��هم بيمه هاي عمر که ميانگين رش��دش از س��اير رشته هاي بيمه اي بيشتر است بايد 4 
برابر شده باشد. يعني بازار چهار هزار ميليارد توماني برسد به يک بازار ۱6 هزار ميليارد 

توماني در آخر برنامه ششم.
ش��رکت بيمه زندگي خاورميانه اولين ش��رکت تخصصي بيمه هاي زندگي اس��ت. سؤال 

اينجاست که با حضور ۲5 شرکت بيمه اي که همه آنها نيز بيمه عمر مي فروشند، شرکت 
بيمه زندگي خاورميانه چه جايگاهي مي تواند داشته باشد. چگونه مي تواند اين بازار بالقوه 
را بالفعل بکند و از شرايط اقتصادي کشور بيشترين بهره را ببرد و در سال اول بتواند يک 

درصد سهم بازار بيمه عمر را به دست بياورد.
 شرکت هاي بيمه بر اساس توانگري و نحوه مديريت ارزيابي مي شوند. در کشور ما که 
رتبه بندي نداريم، خوب، از چه پشتوانه هايي و متغيرهايي بايد استفاده بشود. در درجه اول 
بهره برداري از شرايط و وضعيتي است که سهامداران شرکت بيمه زندگي خاورميانه دارند 
که عمدتا از مؤسس��ين بانک خاورميانه هس��تند. از موقعيتي که بانک خاورميانه در عمر 
کوتاهش به دس��ت آورده و توانس��ته در اندازه هاي بانک هاي بين المللي ظاهر ش��ود، بايد 
بتوانيم استفاده کنيم و با تشکيل يک سازمان فروش قدرتمند، بتوانيم برند تاثيرگذاري 

براي خود ايجاد کنيم.
اقدامات صورت گرفته در شرکت البته به دلايلي مثل مجوز گرفتن براي هر محصول و 
تکميل نرم افزار و ... که بروکراسي هاي خاصي دارد، مقداري زمانبر شده، اما بسترسازي 
در ش��رکت توس��ط پياده س��ازي فاز اول نرم افزار انجام گرفته و با تکميل فاز دوم در شش 
ماه آينده، انشاالله خواهيم توانست محصولات مناسبي را طراحي کنيم و با يک سازمان 

فروش نوآور شرکت را به متقاضيان معرفي کنيم و بيمه نامه بفروشيم.
به هرحال پشتوانه اين شرکت، بانک خاورميانه و مؤسسين و سهامداران و هيأت مديره 
تش��کيل ش��ده از بنگاه دارانِ کارآفرين و موفق و کاملا خصوصي اس��ت. بالطبع با وجود 
اي��ن س��هامداران و هيأت مدي��ره انش��االله بتواني��م در حد اس��تانداردها و چارچوب هاي 
بين المللي فعاليت کنيم. همه بايد کمک کنند، به خصوص س��هامداران محترم که در 
 درجه اول نيازمند حمايت ايش��ان هس��تيم و بايد نيازهاي بيمه اي ايش��ان را نيز پاس��خ گو

 باشيم.
ما به خلاقيت و نوآوري هايي احتياج داريم که بتواند اين اس��تعداد بالقوه را بالفعل کرده 
تا بتوانيم همزمان با توسعه بيمه هاي عمر، با فروش آرامش و اطمينان به خانواده هاي 

ايراني، به اقتصاد ملي کمک کنيم.

حضور فعال شرکت سهامي بيمه ايران در الکامپ 96
ش��رکت س��هامي بيمه ايران با نمايش آخرين 
دس��تاوردها و نوآوري ه��اي الکترونيک��ي و 
س��امانه هاي هوشمند و پيشرفته خود حضوري 
فع��ال در نمايش��گاه بين الملل��ي در الکامپ ٩6 

دارد .
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تجارت به نق��ل از روابط 
عمومي بيمه ايران ، س��امانه تازه راه اندازي شده 
» کاويس « يا همان سامانه تجميع و تخصيص 
اطلاع��ات خودروي��ي ، س��امانه کارشناس��ي 
 Core( الکترونيکي ، سامانه يکپارچه بيمه گري
Insurance( سامانه درمان الکترونيکي )سدا( ، 
مرکز جامع ارتباط با ذينفعان )SRM( ، دريافت و 
 )BI( پرداخت الکترونيکي ، نرم افزار همراه بيمه ايران ، باشگاه مشتريان ، هوش تجاري
، س��امانه خس��ارت س��يار و . . . از س��رويس ها و پروژه هاي راهبردي شرکت سهامي بيمه 
ايران در حوزه فناوري اطلاعات هستند که امسال توسط معاونت برنامه ريزي و نوآوري 
ش��رکت در بيس��ت و س��ومين نمايش��گاه بين المللي الکامپ معرفي و به نمايش عموم 

گذاشته  شده اند.
بن��ا ب��ه اي��ن گ��زارش ، طب��ق آخرين آمارهاي بيم��ه ايران، در حال حاض��ر بيش از ۱0 
 هزار و 400 واحد و ۲55٩ مرجع درماني در سرتاس��ر کش��ور از س��امانه »س��دا« اس��تفاده

 مي کنند.
اين گزارش حاکيس��ت ، در نخس��تين روز اين نمايش��گاه علاوه بر استقبال خوب مردم از 
غرفه بيمه ايران، آقاي خادمي نايب رييس کميس��يون انرژي مجلس ش��وراي اسلامي و 
آقاي متقي مشاور وزير امور اقتصادي و دارايي و رييس مرکز نوسازي و تحول اداري از 
بازديد کنندگان غرفه بيمه ايران بودند که توسط مسئولان مديريت فناوري اطلاعات و 
آمار بيمه ايران وکارشناسان حاضر در غرفه توضيحات لازم درباره آخرين نوآوري ها و 

دستاوردهاي الکترونيکي بيمه ايران به ايشان ارائه شد .
بيست و سومين نمايشگاه بين المللي الکترونيک، کامپيوتر و تجارت الکترونيکي )الکامپ( 
با حضور ابوالحس��ن فيروزآبادي دبير ش��وراي عالي فضاي مجازي وعباس قبادي عضو 
هيات مديره ومعاون امورنمايش��گاهي ش��رکت سهامي نمايشگاههاي بين المللي صبح 
جمع��ه 30 تي��ر در مح��ل دائمي نمايش��گاههاي بين المللي تهران آغ��از به کار کرده و تا 

دوشنبه ۲ مرداد ٩6 ادامه خواهد داشت.

نمايشگاه الکامپ ٩6 از ساعت ۱0 صبح تا 6 بعدازظهر داير است و علاقه مندان به بازديد 
از غرفه بيمه ايران مي توانند به س��الن دولت الکترونيکي، س��الن 3۸B ، مجموعه وزارت 

امور اقتصادي و دارايي مراجعه کنند.

امضاء تفاهم نامه همکاري
 بيمه ملت و گروه صنعتي رامک خودرو

تفاه��م نام��ه همکاري بين بيم��ه ملت و گروه 
صنعت��ي رامک خودرو بعنوان يکي از بزرگترين 
ش��رکتهاي واردکننده خ��ودرو در ايران به امضا 

رسيد.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تجارت به نق��ل از روابط 
عمومي بيمه ملت، مطابق اين تفاهم نامه مقرر 
گرديد بر اساس ضوابط و مقررات در طول مدت 
توافق، کليه امور بيمه اي گروه صنعتي رامک خودرو و شرکتهاي تابعه آن )رامک يدک 
و پارسيان ديزل( تحت پوشش شرکت بيمه ملت قرار گيرند.  گفتني است، شرکت بيمه 
ملت با توانگري بالا و مجرب در پوشش ريسک هاي بزرگ، همواره يکي از گزينه هاي 

اصلي پوشش ريسک هاي بيمه اي شرکت هاي بزرگ صنعتي و خدماتي بوده است.

مجمع عمومي عادي سالانه
 شرکت بيمه دي  برگزار شد

مجم��ع عمومي عادي س��الانه بيمه دي با 
س��هامداران،  درص��د   7٩/۲۸ حض��ور 
مديرعام��ل، اعض��اي هيئ��ت مدي��ره، 
نماين��دگان بيم��ه مرک��زي جمه��وري 
اس��لامي ايران و س��ازمان ب��ورس و اوراق 
به��ادر امروز ش��نبه 3۱ ام تي��ر ماه برگزار و 
صورت هاي مالي س��ال ۱3٩5 اين شرکت 
تصوي��ب ش��د. ب��ه گ��زارش روزنامه تج��ارت به نقل از روابط عموم��ي و امور بين الملل؛ 
مهندس س��يد مجيد بختياري نايب رئيس هيئت مديره و مديرعامل بيمه دي با اش��اره 
به س��ود ۱50 ريالي هر س��هم تأکيد نمود روند رو به رش��د ش��رکت در سال ۱3٩5 در سال 

جديد نيز ادامه خواهد داشت.
بنا بر اين گزارش، بعد از توضيحات مستدل به بندهاي گزارش حسابرسي، صورت هاي 
مالي سال ۱3٩5 بيمه دي به اتفاق آرا حاضرين مجمع عمومي عادي ساليانه بيمه دي به 
تصويب رسيد. در ادامه، روزنامه کثيرالانتشار دنياي اقتصاد براي درج آگهي هاي بيمه دي 

و موسسه حسابرسي هوشيار بهمند به عنوان حسابرس و بازرس قانوني تعيين شدند.

برگزاري مجمع شرکت بيمه رازي
مجمع عمومي عادي س��الانه صاحبان س��هام ش��رکت 
بيم��ه رازي براي بررس��ي صورت ه��اي مالي و ترازنامه 
س��ال مالي منتهي به 30 اس��فند ماه ۱3٩5 در روز شنبه، 
س��ي و يک��م تي��ر م��اه ۱3٩6 ، ب��ا حض��ور ٩4 درصدي 
س��هامداران حقيق��ي و حقوق��ي در س��الن چند منظوره 

ساختمان مرکزي بيمه رازي برگزار شد.
 به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بيمه 
رازي، مهندس بهمن يزدخواستي به عنوان رئيس مجمع انتخاب و آقايان فرهاد خالقي 
و افش��ين تيرداد به عنوان ناظرين و آقاي محمد اصغري مدير مالي ش��رکت به عنوان 

دبيرمجمع، مهندس يزدخواستي را در برگزاري جلسه ياري کردند.
گفتني اس��ت آقايان اس��معيل ملکي و محمد حس��ين ميرحسيني از شرکت هوشيار مميز 
به عنوان حس��ابرس و بازرس قانوني و خانم نازيلا بزرگي به همراه آقاي جعفري مدير 
کل محترم مالي به عنوان نماينده بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران در جلسه حضور 
داش��تند.  گزارش هيات مديره توس��ط آقاي خالقي، قائم مقام مديرعامل قرائت ش��د و 
پ��س از تب��ادل نظ��ر اف��راد حاضر در مجمع، صورت هاي مالي منتهي به 30 اس��فند ماه 
 ۱3٩5، با اکثريت آرا به تصويب و بر اس��اس آن به ازاي هر س��هم ۲5 ريال س��ود تقس��يم 
گرديد. لازم به ذکر است در جلسه ي فوق، مؤسسه سامان پندار به عنوان حسابرس و بازرس 
قانوني و روزنامه هاي دنياي اقتصاد و اطلاعات به عنوان روزنامه هاي رسمي ش��رکت 
بيمه رازي انتخاب ش��دند و س��رکار خانم افس��انه حاتمي نيز به عنوان اکچوئر ش��رکت از 

مجمع رأي تأييد گرفت.

اخبار بيمه

رئي��س انجمن صناي��ع توليد لنت ترمز و 
کلاچ ب��ا توج��ه به اوضاع ب��ازار از ابتداي 
امس��ال گفت: با وجود گذش��ت بيش از 4 
ماه از سال همچنان بازار قطعات يدکي با 
تغيير محسوسي در فروش و تقاضا مواجه 
نشده است. حسين لاجوردي در گفتگو با 
خبرخودرو با اشاره به رشد کيفي لنت هاي 

داخلي ،اظهار داشت : امروز توليدکنندگان لنت ضمن توجه به رشد 
کيفيت ، قادرند بيش از مصرف داخل نيز توليد نمايند اين در حالي 
است که در يکي دو سال اخير به دليل رکود و مشکلات اقتصادي 
نيمي از ظرفيت کارخانجات لنت عملا تعطيل شده است. وي 
به افزايش تعرفه واردات لنت به تاثير تعرفه در رقابت پذيري و 
کيفيت توليدات داخلي پرداخت و گفت: ميزان تعرفه نمي تواند 

دليلي بر تاثير آن بر کيفيت توليدات لنت در کشور باشد.
وي افزود : متولي نظارت بر کيفيت و استاندارد توليدات داخلي 
سازمان ملي استاندارد است و مسلما با اعمال نظارت دقيق اين 
سازمان ، در جريان کيفيت و استاندارد لنت هاي داخلي کوتاهي 
صورت نخواهد گرفت. وي گفت : براي افزايش کيفيت توليدات 

داخلي ، س��ازمان ملي استاندارد مي تواند 
بواس��طه موارد و ال��زات قانوني و تعريف 
استانداردهاي جديد به توليدکنندگان فشار 
وارد نمايد تا سطح کيفي توليدات همزمان 

با افزايش تعرفه ها ارتقاء يابد.
رئيس انجمن صنايع توليد لنت ترمز و کلاچ 
اظهار داشت : دست سازمان استاندارد براي 
فشار به توليدکنندگان لنت هاي داخلي باز است و چنانچه اين 
سازمان خواستار افزايش استاندارد کيفي در توليد اين محصول 

فوق ايمني است اين امکان براي انها فراهم است.
لاجوردي به جريان قاچاق لنت ترمز به کشور پرداخت و گفت : 
با افزايش نظارت هاي دولت بر جريان واردات کالا ، خوشبختانه 
روند قاچاق کالا به خصوص لنت ترمز به بازار کاهش داش��ته 
اس��ت. وي گف��ت : البته به هر مي��زان ورود لنت هاي قاچاق به 
کش��ور کمتر شود متاس��فانه جريان ورود کالاي تقلبي در بازار 
افزايش مي يابد به طوري که با وجود نظارت و کنترل نس��بي 
س��ازمان اس��تاندارد شاهد جريان عرضه کالاي غير استاندارد و 

تقلبي در بازار هستيم. 

کنن��دگان  تولي��د  اتحادي��ه  رئي��س 
وفروش��ندگان لوازم ورزشي گفت: حدود 
70 درصد اقلام ورزش��ي مورد نياز مردم 
در ح��ال حاض��ر از طريق واردات تامين و 
30 درص��د بقي��ه در داخل توليد و عرضه 
مي ش��ود. مرتضي حق پرست در گفت و 
گو با پايگاه اطلاع رس��اني اتاق اصناف 

ايران افزود: از جمله دلايل پايين بودن ميزان توليد داخلي لوازم 
ورزشي ، منع ورود دستگاه ها و تجهيزات داراي تکنولوژي نوين 

و تعلل و توقف طولاني ورود اين کالاها در گمرک است.
وي با بيان اينکه ميزان توليد و کيفيت در برخي لوازم ورزشي 
در داخل نسبت به سال هاي قبل بهبود يافته است، ادامه داد: 
ب��ه دلي��ل طولاني بودن فرايند توليد کالاهاي باکيفيت براي 
برخي از اقلام مورد نياز در داخل و همچنين نبود تنوع مشابه 
لوازم ورزش��ي خارجي، نمي توان از مصرف کننده و مش��تري 

درخواست صبر و تحمل کرد.
حق پرس��ت در عين حال دس��تگاه هاي موجود در کارگاه هاي 
توليدي داخل کش��ور را قديمي دانس��ت و گفت: با وجود اين 

دستگاه ها و تجهيزات فعلي نمي توان با 
تولي��دات خارجي رقابت کرد و تداوم اين 
رون��د باعث مي ش��ود بتدريج از توليدات 
داخلي کمتر اس��تقبال شود ضمن اينکه 
توليدکنن��دگان را از ادامه توليد منصرف 

خواهد کرد.
رئيس اتحاديه کالاهاي ورزشي افزود: در 
حال حاضر حدود ۱۲00 واحد صنفي داراي پروانه کسب عضو 
اين اتحاديه هستند اما يک هزار واحد هم بدون مجوز فعاليت 
مي کنند. وي با بيان اينکه بازي هاي رايانه اي تحت پوشش 
اتحاديه کالاهاي ورزشي فعاليت دارد، اظهار کرد: اين اتحاديه 
با اتحاديه پوشاک در لباس هاي ورزشي و بعضي اتحاديه هاي 
ديگر در فروش کيف و کفش هاي ورزش��ي مش��کلاتي دارد 
که اميدواريم رفع شود. حق پرست اضافه کرد: همچنين از جمله 
مش��کلات اتحاديه مي توان به وجود ش��رکت هاي وارد کننده 
لوازم ورزشي اشاره کرد که تحت نظارت اين اتحاديه نيستند 
اما اقلام مختلف ورزش��ي را وارد مي کنند که در اين زمينه از 

مسئولان ذيربط انتظار حل اين مشکل را داريم.

تامين ۷۰ درصد اقلام ورزشي از طريق واردات تاثير کنترل جريان قاچاق بر ورود لنت هاي تقلبي به بازار


